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Kære Kurt Madsen og Svend-Erik Andersen

Tak for jeres brev af 15. juni 2009 med orienteringen om arbejdet med at 
bæredygtighedscertificere dansk fiskeri. 

Jeg har fuld forståelse for, hvor vigtigt det er, at fiskerne og deres organisationer går 
aktivt ind i arbejdet med at sikre, at der fiskes bæredygtigt på alle bestande.

Jeg er enig i, at opgaven er meget omfattende og stiller både økonomiske og 
ressourcemæssige krav til fiskerierhvervet. Fødevareministeriet og Den Europæiske 
Fiskerifond (EFF) har allerede støttet arbejdet, først i forbindelse med kodeks 
projekterne og efterfølgende med mere konkrete certificeringsprojekter.

Med hensyn til jeres forslag om, at der afsættes en særskilt finansiel ramme til arbejdet
over de næste 4 år, synes jeg det fortjener nærmere overvejelse. I givet fald må der ske 
nogle justeringer af regelsættet for ordningen med Fælles Initiativer under 
Fiskerifondsprogrammet. Derudover skal der ske en prioritering af midlerne og det vil 
være naturligt at det tages op til afklaring i forbindelse med stillingtagen til anvendelsen 
af EFF bevillingen for 2010 og frem.

Jeg vil derfor foreslå, at I i første omgang retter henvendelse til FødevareErhverv om 
regelsættet.

Med venlig hilsen

Eva Kjer Hansen
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